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Tordas Község Polgármestere

Meghívó

ÉrteSÍtem, hogy képviselőtestületünk 1996. május 2-án (csütörtökön) 16 órakor ülést tart.

Az ülés helye: Községháza

Napirend:

1./ Tordas-Gyúró- Kajászó Vizmű üzemeltetési kérdései.
Előadó: Farkas János polgármester

2.1 "Sajnovics Gyűrű" adományozása.
Előadó: Farkas János polgármester

3.1 Bejelentések, javaslatok.

melynek tárgyalásához meghívom.

Kérem a testületi ülésen való feltétlen megjelenését.

T o r d a s, 1996. ápriulis 23.



Jelenléti ív

az 1996. év május hó 2. napján
megtartott képviselőtestületiülésről

1./ Cifka János

2./ Farkas János

3./ Fábián Jánosné

4./ Juhász György

5./ Kunsági László

6./ Dr. Pápai Péter

7./ Rácz József

8./ Turda Sándor

9./ Vasvári Pál

10./ Zémann Géza

11./ Márki Ferenc jegyző
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Jegyzőkönyv

Készült: Tordas Község Képviselőtestületének 1996. május 2-án megtartott
üléséről.

Az ülés helye: Községháza

Jelen vannak: Cifka János, Farkas János, Fábián Jánosné, Kunsági László, Dr. Pápai Péter,
Rácz József, Turda Sándor, Vasvári Pál, Zémann Géza képviselők,

Márki Ferenc jegyző
György Zoltán AGFAPLUS Kft

Igazoltan távol: Juhász György képviselő

Farkas János polgármester üdvözli a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes
javaslatot tesz a napirendekre.

Napirend:

I.I Tordas-Gyúró-Kajászó Vízmű üzemeltetési kérdései.
Előadó: Farkas János polgármester

2.1 Bejelentések, javaslatok.

A napirendekre tett javaslatot a képviselőtestület egyhangúlag elfogadta.

L Napirend tárgyalása

1.1 Vízmű üzemeltetés kérdései

Az AGFAPLUS Kft írásos anyaga mellékelve.

Farkas János polgármester szóbeli kiegészítésként elmondja, hogy a váli polgármester
kezdeményezte a saját vízművük koncesszióba adását. A vállalkozó kft tárgyalt a Váliakkal.
Mérlegelték azonban azt is, hogy a szomszédos vímű üzemeltetésével még hatékonyabb, még
gazdaságosabb lehetne a működtetés, ezért a tárgyalásba a polgármestereket bevonták.
A döntéshez szükséges a saját vízművünk másik településeinek is véleménye is. A három
település többségi szavazata alapján kell lépnünk. Most az írásos anyag ismeretében van
lehetőség az újabb működtetés megismerésére. Tájékozódjanak képviselőink, és egy későbbi

időpontban döntünk a koncessziós pályázat kiírásáról, vagy a régi szerinti működtetésről.

Hozzászólások

György Zoltán az AGFAPLUUS Kft fómérnöke részleteiben ismertettea kft-jük általi
üzemeltetés előnyeit.
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A képviselőtestület tagjai a biztonságos üzemeltetés kérdését feszegették, és a vízdíjak
állandóságát, biztonságos megállapításáról érdeklődtek.

A beszélgetés, tájékozódás végén a polgármester megköszönte György Zoltán megjelenését és
javasolta a testületnek:, hogy a döntést a következő ülésén hozza meg.

II. Napirend után

Bejelentések, javaslatok

1./ Vezetők bejelentései

Márki Ferenc jegyző ismertette a testülettel, hogy az építési telkek kimérése, tulajdonjogi
bejegyzése megtörtént. Időközben négy helyi fiatal jelentkezett építési telek igényével.
Határozatunk a 9/1996. (11.22.) nem tartalmazza ezen igénylők neveit, de mivel helyi lakosok
és így előnyt élveznek:, szükségesnek tartja a határozat módosítását. Javasolja, hogy Varga
Tamás, Rebenák Antal, Csőgör Zsolt, Cifka Miklós tordasi lakosok a telkek vevői lista elejére
kerüljenek.

Hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangúlag ( 9 igenlő szavazattal) az alábbi
határozatot hozta:

12/1996. (V. 2') sz. határozat

Tordas Község Képviselőtestülete a 9/1996. (11.22.)
sz. határozatát oly képpen módosítja, hogy a 6-9. helyre
besorolja
Varga Tamás, Rebenák Antal, Csőgör Zsolt, Cifka
Miklós tordasi lakosokat.

2./ Képviselőkbejelentései

Fábián Jánosné elmondja, hogy a millecentenárium évfordulójára rendezett rendezvények
kevés érdekeltet vonzanak. Az iskolai zenei napon is nagyon kevesen voltak.

Cifka János tájékoztatójában elmondja, hogy a falu központjában lévő parkoló építését a jövő

héten elkezdi.
A Sajnovics ünnepség megrendezésére a ballagások miatt egy nappal később, május 12-én
kerül sor, amelyről a lakosságot értesítettük.
Mi van a kábel tv hálózattal ?

Farkas János polgármester felvetésében elmondja, hogy a pénteki discó után a község utcáin
sok kárt okoznak a jókedvű fiatalok. Ennek beszüntetésére törekedni kell, mert az nem
megoldás, hogy mi dolgozunk a rendért a tiszta, szép községért, a fiatalok pedig tönkre teszik.
A kábel tv rendszer építésével kapcsolatosan újabb testületi ülésen kell tisztázni a helyzetet.
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Farkas János polgármester a továbbiakban bejelentette, hogy a "Sajnovics Gyűrű"

adományozása és egy szociális segély elutasítása miatti fellebbezés miatt zárt ülést kell tartani.

Hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangúlag (9 igenlő szavazattal) az alábbi
határozatot hozta:

JJ/1996. (V. 2.) sz. határozat

Tordas Község Képviselőtestülete kitüntetések
elbírálására, szociális segély fellebbezés elbírálására zárt
ülés tartását rendeli el.

Több bejelentés nem volt a polgármester az ülést befejezettnek nyilvánította

~L
Farkas Ján~-
polgármester


